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Všechno nejlepší ke kulatinám, LR!

Em. Prim. MUDr. Milan Čarvaš

Vážení kolegové, poradci a přátelé fi rmy LR

Rok 2006 přinesl do mého života poměrně významnou změ-

nu – seznámil jsem se s LR. Od roku 1972 jsem se zabýval svou 

profesí chirurga, přičemž jsem se snažil léčit pacienty klasickou 

chirurgickou fi losofi í a běžnými farmaceutickými prostředky. V té 

době jsem neřešil jiné (alternativní) možnosti medicíny. Spojoval 

jsem chirurgii s klasickou medicínou a doplňky stravy byly na 

okraji mého povědomí. V roce 2006 jsem byl osloven paní Steh-

novou, která mi předvedla některé LR produkty. Přiznám se, že 

jsem tomu mnoho nevěřil. Jako chirurg zvyklý řešit věci uvážlivě 

a prakticky jsem se ale rozhodl, že si prostuduji dostupnou litera-

turu. Na jejím základě jsem zjistil, že jde o velmi zajímavý způsob, 

jak pomáhat nemocným, u nichž selhávají běžné medicínské po-

stupy. Díky tomu jsem si uvědomil, že lze doplňky stravy v praxi 

s úspěchem používat. 

Tak jako většina, i já jsem výrobky otestoval na vlastní rodině. 

Když jsme všichni přežili a zdravotně pookřáli, bylo jasno. Přes 

podezíravé pohledy a nedůvěru kolegů jsem začal produkty LR 

propagovat a sledovat jejich pozitivní efekt. Zjišťoval jsem, jak 

a na co všechno působí, a tím sbíral potřebné zkušenosti.

Když mi na pod-

zim roku 2008 

pan Jirků navrhl 

spolupráci ve for-

mě zdravotního 

poradce, bylo pro 

mě zajímavou vý-

zvou skloubit chi-

rurgickou praxi a 

produkty fi rmy LR. 

Povedlo se. 

Díky tomu jsem se setkal také s vynikajícím kolegou, pediatrem 

primářem Kasalem. Vytvořili jsme tým, v němž se i přes věkovou 

a odbornou rozdílnost skvěle doplňujeme, protože máme velmi 

podobný náhled na náš sortiment. O tom se znovu a znovu pře-

svědčuji vždy, když na lékařských seminářích odpovídáme na 

dotazy z obecenstva živě, zcela bez přípravy a domluvy. Vždy 

máme na problematiku stejný pohled a tomu jsem velmi rád. Věř-

te mi, že to není v lékařské branži zcela běžné.

Ale dost o historii. Firma LR pod vedením Ing. Buksy jde ne-

uvěřitelně dopředu. Rozvíjí se, je seriózní, spolehlivá a pomáhá 

lidem. Přestože slaví 20 let, stále se vyvíjí, inovuje a představuje 

nové produkty, což není jednoduché.

Když vidím na lékařských seminářích v Praze, Brně a Ostra-

vě to velké množství dychtivě naslouchajících nových partnerů, 

vůbec se nedivím výraznému zvýšení zájmu o konzultace na te-

lefonické infolince i v emailech. Od počátku mého působení na 

infolince jsem do dnešního dne vyřídil 9 142 emailů. A „včera“ 

a dnes? To se nedá srovnat. Uvedu příklad: v roce 2009, když 

jsem na infolince začínal, vyřídil jsem průměrně 179 emailů za 

2 měsíce. V roce 2010 to bylo 379 emailů za 2 měsíce, v roce 

2011 728 emailů a v roce 2012 871 emailů za 2 měsíce. O zvý-

šení frekvence hovorů na telefonické infolince ani nemluvě. Za 

dobu naší poradenské činnosti jsme do LR Magazínu přispěli 12 

odbornými články a kazuistikami pro zkvalitnění odborného po-

vědomí našich poradců. Ze všech těchto čísel jasně vyplývá na-

vyšování zájmu o LR produkty a o informace, které s nimi souvisí.

Z toho, co jsem uvedl, je jasné, že je LR velmi dobře prosperu-

jící a kvalitní fi rma, která pomáhá utužit zdraví velkému množství 

lidí i zvířátek. 

Přeji jí hodně úspěchů, stále vysokou kvalitu výrobků i odbor-

ných rad, a více a více osvícených manažerů, kteří toto všechno 

udrží na výši. 

Kolektivu LR přeji, aby se mu dařilo, aby byl schopen pokra-

čovat ve své nastavené fi losofi i a aby si udržel svůj velmi kvalitní 

fi remní tým.

Emer. prim. MUDr. Milan Čarvaš
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